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ACTA NUM. 4 
 
Hi assisteixen: 
 
Adolf Cid 
Jorge Illanas 
Marcos Manzano 
Conxi Miñana 
Enric Mir 
Manuel Piernagorda 
 
 
 
 
 
Desenvolupament de la sessió: 
 
Reunits a Barcelona el 13 de desembre de 2017 amb els membres de la Junta 
de l’Associació de Prejubilats i Pensionistes d’Enher Endesa (AJPP) a la seva 
seu del carrer Domènech núm 4 de Barcelona per fer la presentació 
d’AECOEC. 
 
Julián Martín, fundador d’AJPP ens dona la benvinguda i a continuació 
Domingo Escribà fa la proposta de constituir una Federació d’Associacions 
donat que n’hi ha varies associacions ja en marxa i d’aquesta manera totes 
podrien estar informades dels temes concernents a tot el personal passiu.  
 
Enric Mir li respon que és una bona idea ja que l’important és estar associat i 
informat i aquesta seria una bona opció, perquè AECOEC no s’ha fundat com a 
competència d’altres associacions sinó com unió amb elles.. S’estudiarà com 
es pot articular una Federació d’aquestes característiques i es contactarà amb 
un advocat especialitzat. 
 
 
Al mateix temps els informa que ja hem tingut una reunió amb els representants 
dels sindicats a la seu d’Endesa els quals ens van informar que l’empresa té en 
el punt de mira un Conveni Marc per a tothom sense tarifa elèctrica i sense els 
drets adquirits, la qual cosa fa que sigui tan important en aquest moment ser 
forts i treballar plegats en cas que hagués de presentar-se una demanda ja que 
tots tenim els mateixos beneficis que tants esforços i lluites van costar, inclòs el 
Pla de Pensions.  
 
Marcos Manzano incideix en la situació tan difícil que  tenen els treballadors 
davant les negociacions del pròxim Conveni i recorda les lluites que van tenir 
lloc en anys passats per aconseguir o mantenir drets que avui en dia estan en 
perill. 
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En aquest punt es tanca la reunió amb AJPP i els membres d’AECOEC 
acorden esbrinar quines altres associacions existeixen, per tal de seguir els 
contactes informatius. 
 
Així mateix també es demanarà cita amb Isabel Buesa per informar-la de 
l’existència de la nostra associació. 
 
La propera reunió tindrà lloc el dimecres dia 10 de gener, de 10 a 14 h, tal com 
es va acordar com horari de treball, per posar-nos al dia i rebre les consultes 
que ens arrivin.  
 
Enric Mir aixeca la sessió, de la qual, com a secretària, estenc aquesta acta. 

 

 

 

 

  La Secretària    El President 


